

2019 Spring China Trip Preparatory Meeting at CIT

On February 26, the Confucius Institute at Troy University held the 2019 spring China Trip preparatory meeting on the Troy campus. More than 40 people participated in the event. The presenters were Dr. Xu Hong, Director of the Confucius Institute, and Austin Deal, Executive Secretary of the Confucius Institute. Since there are still 10 days before the official departure time, they told people about matters such as weather, food, and environment, and emphasized the rules about this trip. After the lecture, Dr. Xu and Austin answered the questions of the students in detail. This preparatory meeting will make an important preparation for their coming trip.

特洛伊大学孔子学院 2019 春季中国行说明会

当地时间 2 月 26 日下午 4 点，特洛伊大学孔子学院在特洛伊校区举办了 2019 春季中国行情况说明会。此次活动共有 40 余人参加。主讲人为孔子学院院长徐弘博士和孔子学院行政秘书 Austin Deal。由于离中国行正式出发还有 10 天，他们向大家讲述了诸如天气、饮食、环境等注意事项，并就此次出行的规则做了强调。讲座结束后，徐院长和 Austin 对学生们的提问做了详细地回答。此次说明会为十天后的出行做了重要铺垫。